



Jun Tang

Shanghai

PRACTICE AREAS

- Banking and finance
- Aviation and aviation finance

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Before joining Han Kun, Mr. Tang practiced as an associate in the Shanghai office of King & Wood Mallesons.

Mr. Tang provides legal services to a number of domestic and foreign banks for their daily operations and finance businesses in China, which mainly include financial institution establishment, syndicated lending, real estate financing, acquisition financing and project finance, among others. Mr. Tang regularly renders legal advice on PRC regulatory requirements to various financial institutions for their business, operating, and marketing activities in China.

Mr. Tang also advises a number of domestic and foreign aircraft leasing companies and domestic airlines on their financing and leasing of aircraft and aviation equipment, including operating leases, finance leases, lease novations and assignments, sale-leasebacks, and tax-bonded leases.

EDUCATION

Mr. Tang graduated from the Southwest University of Science and Technology with an LL.B. degree in 2013, and graduated from the East China University of Political Science and Law with a master's degree in 2016.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



唐骏

上海

业务领域

- 银行和金融
- 航空及航空金融

工作经历

加入汉坤之前，唐骏律师在北京市金杜律师事务所上海分所任律师。

唐骏律师为众多中资银行以及外资银行就其在中国境内的各种银行业务和日常运营提供法律服务，包括金融机构的设立、银团贷款、房地产贷款、并购贷款和项目融资。唐骏律师也为各类金融机构就其各种日常业务、运营和市场活动提供监管合规方面的法律意见。

唐骏律师曾代表众多的境内外飞机租赁公司以及国内航空公司参与了诸多飞机及航空设备融资与租赁项目，包括经营性租赁、融资性租赁、租赁更新、售后回租和保税区租赁等。

教育背景

唐骏律师于 2013 年获得西南科技大学法学学士学位，并于 2016 年获得华东政法大学法学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

工作语言

中文、英文